
Beste deelnemers aan de BAG NijesTeeVee,  
 
U heeft deelgenomen aan de Digi-BAG NijesTeeVee. Wij heb uw deelname bijzonder op prijs gesteld 
en de online-discussie met grote belangstelling gevolgd. 
U zegt in uw advies een aantal interessante dingen, waardoor er bij ons ook weer allerlei ideeën zijn 
ontstaan. Zo geeft u bijvoorbeeld aan het medium niet te kennen, te twijfelen of mensen filmpjes en 
berichten gaan plaatsen, maar heeft u wel behoefte aan een community en een website waarop u zelf 
zaken kunt regelen en doen.  
 
Nijestee doet veel in buurten en wijken en om daarover te vertellen, hebben we ook veel 
communicatiemiddelen tot onze beschikking: we staan iedere maand in de krant en versturen een 
digitale nieuwsbrief, hebben onze website en zijn actief op verschillende social media. Maar u geeft 
aan vooral gericht geïnformeerd te willen worden, niet goed te weten wat er allemaal kan en om welke 
reden. In de veelheid van de berichten sneeuwt een enkel bericht vaak onder.  
 
Het delen van nieuws vinden we belangrijk, daarom willen we NijesTeeVee blijven houden. De enkele 
Stadjer die wel behoefte heeft nieuws met ons te delen via NijesTeeVee kan dat doen. Belangrijker 
vinden we het dat u allemaal weet welk nieuws wij willen vertellen, of dat nu NijesTeeVee, Facebook, 
de krant of de online nieuwsbrief is.  
 
Uw advies scherpt ons. Het is goed om te weten wat u er van vindt en verwacht. We gaan ons hierop 
beraden en houden daarbij uw uitspraken bij de hand.  
 
Namens Nijestee dank ik u hartelijk voor de deelname aan de Digi-BAG en de uitgebrachte adviezen. 
Met vriendelijke groet,  
 
Gaaike Euwema en Nienke Ripperda  
Directeur Woondiensten en Adviseur Externe Communicatie 
 
 


